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Zápisnica z 2. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Orávke 
konaného dňa 03.05.2017 

 
   Starosta  privítal  poslankyne a poslancov a dal na schválenie  nasledovný 
program. 
 

1. Hlavná kontrolórka- voľba 
2. Dane  a poplatky  
3. Aktivácie v roku 2017 
4. Zmena rozpočtu 2017 
5. Projekty pripravované obcou – pokračovanie 
6. Vatra 
7. Volejbal 2017 
8. Deň obce 2017 
9. Záver 

 
 

Hlasovanie:     Za: 5                       Zdržal sa: 0                           Proti: 0 
 

1. Hlavná kontrolórka- voľba 
 
Obec na základe ponuky pracovného miesta o HK dostala jednu obálku a to od 
p. Ing. Michaely Gembickej.  Jej papiere dokazujúce jej predpoklad pracovať 
ako HK  boli v poriadku. Prečítali sa obce kde pracuje ako HK. Predniesla svoju 
predstavu,  podotkla že nakoľko je uväzok 0,05% má ešte aj iné zamestnanie. 
Poslanci po prehodnotení požadovaných dokladov navrhli hlasovanie 
o zamestnaní na 0,05% úväzok na post Hlavného kontrolóra obce Orávka  
a plate prislúhajúcom  
plat = Priemerná mzda v HN x koeficient  1,19 x o.o5 úväzok./ návrh na 
uznesenie /  
 
Hlasovanie:     Za: 5                       Zdržal sa: 0                           Proti: 0    
.     

2. Dane a poplatky 
 
   Platenie daní prebieha ako každý rok priebežne ako u FO tak u PO. Niektorí 
neplatiči  svoje dlžoby splatili, niektorí ešte nie.  /Berie sa na vedomie/ 
 

3. Aktivácie v roku 2017 
 
   Starosta prerokoval ústne po vyhlásení výzvy z ÚPSVaR možnosť zamestnania 
5 pracovníkov s poslancami OZ, s tým že schválenie sa prevedie na zasadnutí  
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v máji pri voľbe HK. Obec od  01.05. 2017 na základe vydanej výzvy cez ÚPSVaR  
prijala 4. pracovníkov na § 54 a jednu administratívnu pracovníčku na § 54 do 
konca roka. Obec ich zamestná do pracovného pomeru  na minimálnu mzdu, 
ktorú z CCP preplatí ÚPSVaR na  95%. Spoluúčasť obce je 5%.  Dvaja pracovníci  
pracujú na plný úväzok a dvaja pracovníci na polovičný úväzok.  Administratívna 
pracovníčka je na plný úväzok a bude vykonávať  administratívne, účtovnícke 
práce na úrade. Na § 12 ostávajú dvaja pracovníci a s jedným obec ukončila 
prácu, bol prepustení pre nenastúpenie do práce a nedokladovaní svojej 
neúčasti. Pracovníčka ktorá pracovala na § 10 prešla pracovať na PZ na § 54.  
Obec bude prevádzať  práce  adekvátne dobe a počasiu, počas zlého počasia 
budú opravovať verejné toalety a zveľaďovať majetok obce. / Schvaľuje sa / 

 
Hlasovanie:     Za: 5                       Zdržal sa: 0                           Proti: 0    
 

4. Zmena rozpočtu. 
 
Na základe zamestnania pracovníkov dôjde k navýšeniu rozpočtu   
Príjem § 54                  ............................ 18.784,72.- € 
Prevod z roku 2016   ............................... 9.004,09.- € 
Dotácia z VÚC BBSK   ............................... 2.000,00.-€ 
Preplatok z elektriky z roku 2016..............    187,56.-€ 
 
Zaviedli sa nové položky  a to:  telekomunikačné služby,  
                                                      údržba strojov, 
                                                       stroje, zariadenia, technika, náradie, 
                                                      internet, 
Výdavky....................mzdy, poistenie, ZP , materiál, stroje, projekt pre  
Kamerový systém , oslavy obce. 
Bližšie upresnenie jednotlivých položiek bude doplnené po zapracovaní do 
účtovníctva. 
   
Hlasovanie:     Za: 5                       Zdržal sa: 0                           Proti: 0    
 
   Projekty pripravované obcou – pokračovanie 
 

a) KAMEROVÝ SYSTÉM 
 

   Obec dala vypracovať projekt pre PPA , v rámci  Programu rozvoja vidieka SR 
2014 – 2020 pre Kamerový systém v obci Orávka. Žiadosť bola podaná 
kompletná v termíne a zaregistrovaná PPA BA. Potom po zmene vlády boli 
projekty vrátené a čakalo sa na nové výzvy. Výzva bola zverejnená v roku 2017, 
a podaná prostredníctvom  spoločnosti FIBOS z R. S. na PPA. Využili sa podklady  
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z projektu čo bol vypracovaný na predchádzajúcu výzvu. Bolo potrebné 
opätovne vypracovať už len žiadosť. Obec prisľúbila spoluúčasť v sume cca 
1000.-€ na realizáciu projektu. V súčasnosti sa čaká na vyhodnotenie podaných 
projektov. Uvedené financie budú financované z EÚ a Štátneho rozpočtu  
a prevádzané v roku 2018. /Schvaľuje sa / 
 

b) VO  - Dokončenie 
  
Starosta vypracoval  projekt na výzvu pre MF SR  na II. etapu dokončenia 
výmeny  lámp na VO. Žiadosť bola podaná, čaká sa na vyhodnotenie. /Berie sa 
na vedomie/ 
 

c) VÚC BBSK – Oslavy obce 
 
   Starosta vypracoval projekt na výzvu BBSK pre akciu 95. výročie príchodu 
obyvateľov - goralov, ktorá sa bude konať 19. augusta 2017.  Uvedená dotácia 
podľa internetového výpisu už bola schválená v sume 2.000.-€. /Berie sa na 
vedomie/ 
 

d) ZS 
 
  Máj – jún bude zverejnená výzva 7.4 z programu PPA.  Obec  pôvodnú 
dokumentáciu dá na vypracovanie  novej výzvy. Je prisľúbené, že náklady ktoré 
obec vynaložila na pôvodný projekt sa budú môcť dať na preplatenie cez novú 
výzvu. / Úloha pre starostu trvá / 

 
5. Vatra 

 
  Obec ako bolo dohodnuté pripraví vatru pri príležitosti výročia ukončenia  
II. Svetovej vojny v Európe a to dňa 07.05.2017 v nedeľu. Poslanci sa dohodli, že 
vo svojej réžii ako každoročne sa pripraví vatra, občerstvenie a guláš. 

 
 

6.  Volejbal 
 
 Podľa predchádzajúcich rokov, obec pripraví volejbalový turnaj spojený 
s rokovým koncertom vo podvečerných hodinách. Stanovil sa deň a to 8. júla 
2017 s programom podľa vlaňajšieho roku turnaj od 9,00.-hod. a koncert od 
18.00.-hod. Počet tímov sa stanovil na 8 družstiev.  Stanovilo sa, že sa budú 
pozývať mužstvá, ktoré hrajú volejbal rekreačne a to do počtu 8. mužstiev. 
Mužstvá sa už od teraz budú môcť nahlasovať na OcÚ v Orávke, alebo 
u starostu obce. Večer vystúpi kapela  so spevákom Radom Vontorčíkom, ďaľšie 
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kapely budú včas zverejnené. O zvuk sa postará ozvučovač ako vlani so svojou 
aparatúrou. Po zabezpečení kapiel starosta pripraví plagát na propagáciu. 
Úloha pre starostu nájsť sponzorov pre uvedený športový deň. /Schvaľuje sa aj 
s finančným krytím/ 
 
 

7.  August 
 

    Tohto ročné oslavy obce sa budú konať v sobotu 19.augusta 2017 a to 
s nasledovným programom: 

 detský folklórny súbor z Jesenského,    

 spevácka skupina Mistik z R. Soboty, 

 o zábavné slovo sa postarajú  zabávači  Kaizer a Meluš. 
Po nich by mal vystúpiť goralský súbor a súbor zo Slovenska a z Poľska.  
Posledné dva programy  sú v jednaní.  Večer vystúpi na zábave  skupina 
Milénium z R. Soboty. Bližšie  upresnenie bude včas zohľadnené a prerokované 
na najbližšom zasadnutí, ktoré sa bude konať v mesiaci jún.  
 /Berie sa na vedomie/ 
 

8.  Záver. 
 
 Starosta požiadal zapisovateľku, aby predniesla návrh na Uznesenie s prijatými 
bodmi a následne dal o tom hlasovať: 
 
 Hlasovanie:     Za: 5                       Zdržal sa: 0                           Proti:  0 
 
  Na záver starosta poďakoval poslankyni ako aj poslancom za účasť na 
zasadnutí, za ich prístup pri zabezpečovaní obecných akcií.  
Vyzdvihol rýchle vybavenie a zaujatie stanovísk pri rozhodovaní z dôvodu 
aktívnej účasti poslancov a poslankýň aj mimo zasadnutí OZ.  
 
 
Zapísal :  
Lýdia Lichancová                                     .......................................... 
 
 
 
 
Overovateľ:   
Miroslav  Sekeráš                 ........................................... 


